
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 595
van PIET DE BRUYN
datum: 24 april 2017

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Bebossingen in ANB-domeinen  -  Arboretum van Koekelare en Koekelarebos

Ik stelde reeds eerder een schriftelijke vraag over de evolutie van het bosbestand in o.a. 
dit gebied. 

De minister antwoordde op mijn schriftelijke vraag nr. 404 van 22 februari 2017 ‘niet 
over de gevraagde gegevens te beschikken’. Nochtans kan haar administratie wél 
gedetailleerde gegevens verstrekken wanneer het ANB-domeinen betreft, zoals bleek uit 
het antwoord op de schriftelijke vraag nr. 367 van 13 februari 2017 m.b.t. de Tiense 
stadsbossen, schriftelijke vraag nr. 344 van 6 februari aangaande het stadsbos van 
Poperinge, schriftelijke vraag nr. 343 aangaande de Meikensbossen in Dentergem en 
schriftelijke vraag nr. 283 aangaande het project Kwaadbroeken-Pollaremeersen in 
Ninove. 

In het kader van mijn parlementair controlerecht herhaal ik dan ook mijn vraag naar het 
gedetailleerde overzicht voor dit domein. 

1. Graag kreeg ik een overzicht van de (op dat moment niet-beplante) gronden die 
sinds 2010 aangekocht werden met het oog op bosuitbreiding. Dit overzicht graag:

a) per jaar; 
b) met aanduiding van de grootte van het perceel; 
c) de kostprijs; 
d) de financierende instantie; 
e) en of de gronden al dan niet reeds beplant werden. 

2. Graag kreeg ik een overzicht van de bospercelen die sinds 2010 aangekocht werden 
met het oog op domeinuitbreiding. Dit overzicht graag:

a) per jaar; 
b) met aanduiding van de grootte van het perceel; 
c) de kostprijs; 
d) de financierende instantie. 



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD 
op vraag nr. 595 van 24 april 2017
van PIET DE BRUYN

Er werden in de periode 2010-2016 noch bospercelen noch niet beplante percelen met 
het oog op bosuitbreiding gekocht in de domeinen ‘Arboretum van Koekelare’ en 
‘Koekelarebos’.


